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همراهی فدرر 
در المپیک با دختر کوکائینی!

تنیس ب��از ش��ماره 3 جه��ان قص��د دارد در 
بازی های ریو 2016 هم��راه با مارتینا هینگیس 
در مسابقات 2 نفره مختلط شرکت کند. پیش از 
این فدرر و هینگیس در بازی های بریزبین در یک 
تیم با هم همکاری کرده اند. هینگیس پیش از این 
به فدرر درخواس��ت بازی با هم در المپیک ریو را 
داده ب��ود و منتظر جواب از جان��ب او بود. اکنون 
یکی از روزنامه های سوییس اعلام کرد این تصمیم 
گرفته شده که هینگیس با فدرر بازی کند. فدرر 
همچنین قرار اس��ت در دو نفره م��ردان همراه با 
استن واورینکا بازی کند. واورینکا تنیس باز شماره 
4 جهان اس��ت که ی��ازده مق��ام در ATP دارد. 
سورین لوتی، سرمربی تیم دیویس کاپ سوییس، 
اعلام کرده اس��ت هدف تیم سوییس در المپیک 
2016 ریو کسب همه مدال های طلا است. او در 
این باره گفت: چرا که نه. همیش��ه می توانیم آرزو 
کنیم. هینگیس در مسابقات 2 نفره زنان همراه با 
بلیندا بنچیچ مسابقه خواهد داد. بنچیچ در مسابقه 
دو نفره مختلط همراه با واورینکا بازی خواهد کرد. 
هینگیس در مسابقات ویملبدون 2007 به دلیل 
مثبت شدن تست دوپینگ بر اثر استفاده از نوعی 
متابولیت کوکائین و آسیب دیدگی ، 2 سال محروم 

شد و تنیس را کنار گذاشت.

وضعیت مساعد فریدون قنبری 
با وجود اصابت 4 گلوله به او

دبیر هیات کشتی استان کرمانشاه از اصابت 
4 گلوله به ملی پوش سابق کشتی در شهرستان 
صحنه خبر داد و با این وجود حال وی را رضایت 
بخش عنوان ک��رد. وی درباره حمله فرد یا افراد 
ناش��ناس به فری��دون قنبری ملی پوش س��ابق 
کش��تی ایران و تیراندازی به س��مت وی اظهار 
کرد: فریدون قنبری، ملی پوش باس��ابقه کشتی 
کش��ور، عصر روز دوش��نبه 16 آذرماه در حالی 
که مشغول رانندگی در خیابان های شهر صحنه 
بود، توسط افراد ناشناس مورد اصابت گلوله قرار 
گرفت. وی ادامه داد: با توجه به شدت جراحاتی 
که بر اثر اصابت چندین گلوله به فریدون قنبری 
وارد شد، سریعا او را به بیمارستان طالقانی شهر 
کرمانشاه انتقال می دهند. وی در حال حاضر در 
بیمارستان طالقانی شهر کرمانشاه بستری است و 
مراحل درمان خود را طی می کند. دکتر فرشید 
رئیسی، رئیس بیمارستان طالقانی کرمانشاه نیز 
در گفت وگو با ایسنا، در این باره اظهار کرد: یک 
گلوله به کتف چپ، یک گلوله به صورت و 2 گلوله 
به کف دو دس��ت فریدون قنب��ری اصابت کرده 
اس��ت اما با این وجود حال قنبری رضایت بخش 
اس��ت. همچنین فرزاد پورنظ��ری، رئیس مرکز 
اطلاع رسانی نیروی انتظامی استان کرمانشاه نیز 
در گفت وگو با ایسنا در این باره خاطرنشان کرد: 
نیروی انتظامی بلافاصله تحقیقات خود را برای 
دس��تگیری عامل یا عاملان این تیراندازی آغاز 
کرده و هنوز علت این حادثه مش��خص نیست. 
فریدون قنبری مدال طلای آسیا و جوانان جهان 
را در کارنام��ه خود دارد و در مس��ابقات جهانی 

2003 نیویورک عضو تیم ملی ایران بود.

خسروی: گرفتن تست دوپینگ از 
داوران عمل غیرقانونی است

داور بین المللی س��ابق فوتبال ای��ران گفت: 
گرفتن تست دوپینگ از داوران عمل غیرقانونی 
و غیراخلاقی اس��ت و ممکن اس��ت ب��ا توبیخ از 
 س��وی فیفا و AFC مواجه شویم. علی خسروی 
اظهار داشت: آن طور که یک روزنامه ورزشی نوشته 
اس��ت قرار است با دستور اسدی دبیر فدراسیون 
فوتبال به مسعود عنایت رئیس دپارتمان داوری 
از داوران و کمک داوران فوتبال ایران برای اولین 
بار تست دوپینگ گرفته شود. اتفاقی که در هیچ 
کجای دنیا مرسوم نیس��ت. وی ادامه داد: حدود 
2 س��ال پیش در کنگره فیفا اعلام ش��د به طور 
آزمایشی از داوران تست دوپینگ گرفته شود که 
هاشمیان رئیس وقت کمیته پزشکی فدراسیون 
این موضوع را به طور تلویحی تایید کرد اما کمیته 
داوران فیفا با این مساله موافق نبود که از داوران 
تس��ت دوپینگ گرفته ش��ود زیرا آنها می گفتند 
حرم��ت داور در فوتبال بس��یار زیاد اس��ت و اگر 
داوری تس��ت دوپینگش مثبت اعلام ش��ود این 
برای جامعه داوری خوب نیست. خسروی تصریح 
کرد: به همین دلیل فیفا تصمیم به تغییر تست 
آمادگی جس��مانی داوران گرفت و تس��ت کوپر 
تبدیل به تست فیفا ش��د و اکنون هم قرار است 
تس��ت فیفا تبدیل به تست یویو شود تا یک داور 
همانند یک دونده دوی ماراتن آمادگی جسمانی 
داش��ته باشد زیرا گاهی یک داور مجبور است در 
یک مسابقه دوازده کیلومتر بدود. داور بین المللی 
س��ابق فوتبال ایران اظهار داشت:  گرفتن تست 
دوپین��گ از داوران عمل غیرقانونی و غیراخلاقی 
 AFC است و ممکن است با توبیخ از سوی فیفا و
مواجه ش��ویم ضمن اینکه من از اعضای کمیته 
داوران پرسیدم ولی هیچ کدام آنها خبر از مصوبه 
گرفتن تست دوپینگ از داوران نداشتند و اگر قرار 
باشد تست دوپینگی هم از داوران گرفته شود باید 
کمیته داوران آن را تصویب کند نه اینکه دپارتمان 

رأساً چنین کاری انجام دهد. 

مورد جالب و عجیب قوچان نژاد در تهران
خانواده ای که شیفته گوچی اند

 هرگاه اردوی تیم ملی در تهران برگزار می شود 
همه منتظر خانواده ای هستند که برای دیدن رضا 
قوچان ن��ژاد به کمپ می آیند. حضور همیش��گی 
ای��ن خانواده باعث تعجب بازیکن��ان و کادر فنی 
شده است. همیش��ه تیم ملی فوتبال کشورمان و 
بازیکنانش مورد توجه مردم بوده اند و هس��تند. از 
پسران و دختران جوان گرفته تا کسانی که سن و 
سالی را پشت سر گذاشته اند. اما در این بین یک 
م��ورد کاملا عجیب درباره یکی از بازیکنان وجود 
دارد. در چند سال گذشته و پس از اینکه کارلوس 
کی روش از رضا قوچان نژاد برای بازی در تیم ملی 
دعوت به عمل آورد، همیشه یک خانواده کوچک 
بودند و هس��تند که برای روحیه دادن به گوچی 
به محل تمرین تیم ملی و همچنین هتل برپایی 
اردو می آیند. این خانواده که متش��کل از یک پدر 
و مادر و یک دختر بسیار جوان هستند، همیشه 
عکس رضا قوچان ن��ژاد را به همراه دارند و از بین 
همه بازیکنان تنها نام وی را فریاد می زنند. بدون 
استثنا در سرما و گرما و در روزهای بارانی و برفی 
و کلا در هر حالتی این خانواده خودشان را به اردو 
می رسانند تا علاقه خود را به رضا نشان دهند. اوائل 
این مورد برای این بازیکن و سایرین چندان عجیب 
نبود چراکه افراد زیادی هستند که علاقه زیادی به 
بازیکنان تیم ملی دارند اما مورد این خانواده کاملا 
با بقیه متفاوت اس��ت. چراکه اگر رضا به تیم ملی 
به خاطر مصدومیت دعوت نش��ود کمت��ر به اردو 
می آیند اما به محض حض��ور این بازیکن، آنها از 
میهمانان همیش��گی اردو هستند. موضوعی که 
کی روش هم متوجه آن شده و همیشه با لبخند 
عنوان می کند، اینها طرفداران ویژه گوچی اند. مادر 
خان��واده در مصاحبه با خبرنگار بولتن نیوز درباره 
این موضوع گفت: ما همیش��ه بازی های تیم ملی 
فوتبال را به صورت جدی دنبال می کنیم از این رو 
دخترم هم مثل ما فوتبالی شده است. از آنجایی که 
متاسفانه امکان حضور خانم ها در استادیوم وجود 
ندارد، تنه��ا همین تمرین و اردوس��ت که اجازه 
می دهد بازیکنان ملی پوش را از نزدیک ببینیم، از 
آنها امضا بگیریم و احیانا عکسی با آنها بیندازیم.  او 
درباره حضور همیشگی شان در اردوی تیم ملی و 
عکس های پرتعدادی که با قوچان نژاد می اندازند 
هم می گوید: به خاطر علاقه ای که به این بازیکن 
داری��م و به خاطر دخترم س��عی می کنیم هنگام 

حضور او در تهران، به اردوی تیم ملی بیاییم.  

حمله گازانبری واعظ 
در رادیو به قلعه نویی

 مدیرعامل س��ابق اس��تقلال در ی��ک برنامه 
رادیوی��ی مجددا حملاتش را علی��ه قلعه نویی از 
س��ر گرفت. به بهانه ش��عارهای عجیب��ی که در 
خاتمه دیدار استقلال و سایپا به رغم صدرنشینی 
ش��اگردان مظلوم��ی در ورزش��گاه آزادی، علیه 
این مربی س��ر داده ش��د، رادیو ایران شامگاه روز 
دوش��نبه 16 آذرماه ویژه برنام��ه ای را به موضوع  
وضعیت فرهنگی  س��کوی ورزشگاه ها اختصاص 
داد. میهمان ویژه این  برنامه رادیویی، مدیرعامل 
سابق استقلال بود. امیررضا واعظی آشتیانی که 
بین رس��انه ها به »واعظ« مشهور است از فرصت 
به دست آمده نهایت استفاده را برد و بدون آنکه 
صریحا نام قلعه نویی را بیاورد با ارائه کدهایی کاملا 
روشن و واضح شروع به انتقاد از وی کرد و مدعی 
شد قطعا سکوهای استقلال توسط دوستان این 
فرد هدایت می ش��ود. او که می دانست قلعه نویی 
دست به شکایتش حرف ندارد با هوشیاری خاصی 
سعی کرد کد بدهد. واعظ اعتقاد داشت استقلال 
ای��ن روزها در صدر جدول اس��ت و به هیچ وجه 
عقلانی نیست طرفداران این تیم خواهان برکناری 
مظلومی باش��ند. او صحبت از ع��ده ای خاص در 
روی س��کوها ک��رد. اف��رادی که با پ��ول هدایت 
می شوند و هر وقت بخواهند علیه این و آن شعار 
می دهند.  آشتیانی گفت: زمانی که در استقلال 
فعالیت داشتم به عینه این موضوع را می دیدم و 
متوجه بودم که ش��عارها کاملا مهندسی شده و 
در زمان های خاصی مطرح می شود اما سال بعد 
که مربی مان را تغیی��ر دادیم ناگهان همان هایی 
که فصل گذش��ته اش برابر ناکامی ها بردبار بودند 
ناگهان با اولین تساوی شروع به شعار دادن کردند 
و خواس��تار خروج کادر فنی ش��دند. او ادامه داد: 
دقیقا مثل قضیه امس��ال. فصل قبل چرا کس��ی 
روی س��کوها علیه کادر فنی ش��عار نمی داد؟ اما 
حالا عده ای خواهان برکناری سرمربی تیم هستند 
که تیمش در صدر جدول است! اما قسمت اصلی 
حرف های او به اینجا مربوط می ش��د: به نظر من 
باید نیروی انتظامی وارد عمل شود. باید آنها روی 
سکوها آدم داشته باشند و با شناسایی عواملی که 
ش��عار می دهند بلافاصله آنها را دستگیر کنند تا 
بعدا مش��خص ش��ود آنها از چه کسی ماموریت 
داش��تند. به زعم واعظ  این افراد که روی سکوها 
علی��ه هر فردی ش��عار می دهند هی��چ فرقی با 
اخلالگران سطح جامعه ندارند. آشتیانی بدون آنکه 
نامی از قلعه نویی بیاورد در خاتمه صحبت هایش 
مدعی شد بدون ش��ک عده ای مواجب بگیر این 
روزها روی سکوها در حال فعالیت هستند تا مبادا 
اس��تقلال با مظلومی موفق شود و برای بعضی ها 

این موضوع گران تمام شود.

حاشیه اخبار

مسؤولان باشگاه تراکتورسازی تبریز 
با سرمربی پرتغالی این تیم برای جدایی 
به توافق رس��یدند. این توافق در شرایطی 
ص��ورت گرفت که تبریزی ه��ا باید مبلغ 
س��نگین طلب تونی اولیویرا را پرداخت 
کنند. پس از چند روز کش و قوس صبح 
روز سه ش��نبه جلس��ه ای بین مسؤولان 
باشگاه تراکتورسازی و تونی اولیویرا برگزار 
شد و در پایان طرفین برای جدایی به توافق 
رسیدند البته مسؤولان تیم تبریزی متعهد 
شده اند بخشی از مطالبات میلیاردی این 
مربی پرتغال��ی را پرداخ��ت کنند.هیات 
مدیره باش��گاه تراکتورس��ازی برای این 
جدایی مبلغ یک میلیارد تومان را در نظر 
گرفته است تا به عنوان بخشی از مطالبات 
تونی به وی پرداخت ش��ود البته براساس 
قراردادهایی که تونی از فصول گذش��ته 

با تراکتورس��ازی داشته اس��ت، رقم بدهی باشگاه 
 ب��ه وی چند میلیارد تومان خواهد ش��د. تونی یک 
۸00 ه��زار دلار، ی��ک 140 ه��زار دلار و یک 240 
هزار دلار از مجموع قراردادهایی که با تراکتورسازی 
داشته طلبکار است. با این حال بعید به نظر می رسد 
مسؤولان این باش��گاه بتوانند تمام مطالبات وی را 
پرداخت کنند. بر این اس��اس ظاهرا قرار است تونی 
ی��ک میلیارد تومان دریافت کند و ق��راردادش را با 
تراکتورسازی فسخ کند تا مسؤولان این تیم بتوانند 
با گزینه جانشینی وی وارد مذاکره شوند و قراردادش 

را امضا کنند.

فضا برای قلعه نویی مثبت نیست ■
مدیرعامل باش��گاه دبیری و عضو شورای شهر 
تبریز می گوید مسؤولان باش��گاه تراکتورسازی با 
رس��ول خطیبی مذاکره کرده ان��د و احتمال دارد 
ای��ن مربی جایگزین تونی اولیویرا ش��ود. ش��هرام 
دبی��ری در گفت وگو ب��ا  مهر، درب��اره بلاتکلیفی 
تیم تراکتورس��ازی و درخواست تونی اولیویرا برای 
جدایی از این تیم، اظهار کرد: من هم شنیده ام که 
تونی خودش نمی خواهد در تراکتورسازی بماند و 
گزینه های مختلفی هم برای جانش��ینی او مطرح 
ش��ده اس��ت. در این مقطع زمانی تغییر سرمربی 

خیلی موثر نیست ولی اگر قرار است تغییری روی 
دهد، من موافق سرمربیگری رسول خطیبی هستم.

وی افزود: مسؤولان باشگاه با خطیبی مذاکره هم 
کرده ان��د ولی از نتیجه این مذاک��ره خبری ندارم. 
مدیرعام��ل باش��گاه دبیری تبریز و عضو ش��ورای 
شهر تبریز درباره احتمال انتخاب امیر قلعه نویی به 
عنوان سرمربی تراکتورسازی هم گفت: الان تیم در 
شرایط حساسی قرار دارد و باید در 2 بازی متوالی 
به مصاف اس��تقلال برود. اگر تیم با امیر قلعه نویی 
نتیجه نگیرد، کار او خیلی سخت می شود. به نظرم 
الان فضا برای قلعه نویی مثبت نیست. شاید او اگر از 

اول فصل سرمربی می شد بهتر بود. الان 
هرکسی سرمربی شود کار بسیار سختی 
دارد ولی هواداران با مربی بومی بیش��تر 

مدارا می کنند.
خطیبی می خواهد ادینیو و آندو را  ■

بازگرداند
از آنجای��ی که اتفاقات تبریز غیرقابل 
پیش بینی اس��ت باید احتم��ال حضور 
رس��ول خطیبی دیگر گزینه تراکتور را 
هم در نظر گرفت. خطیبی چندی پیش 
توس��ط حس��ین کریمی، رئیس کمیته 
هواداران باشگاه تراکتورسازی با عباسی 
آش��تی کرد و بعد هم طلبش را بخشید. 
خطیبی ج��زو گزینه ها ب��وده اما هیات 
مدی��ره روی او نظر زیاد مثبتی به خاطر 
باندبازی هایی که در تبری��ز وجود دارد، 
ندارد. ش��اید بت��وان گفت تنه��ا حامی 
خطیبی س��ردار کریمی��ان اس��ت. در صورتی که 
خطیبی بتواند دوباره به تراکتور بازگردد برنامه های 
خاصی دارد و با توجه به حرف و حدیث های روزهای 
گذشته خودش را برای هدایت تراکتور آماده کرده 
اس��ت. او قصد دارد 2 دس��تیار آلمانی و یک مربی 
ایرانی به کادر فنی اضافه کند. خطیبی اعتقاد  دارد 
می تواند آندرانیک تیموریان و ادینیو را به تراکتور 
بازگرداند و 4 بازیکن خارجی را می خواهد رد کند! 
البته خطیب��ی می خواهد بازیکنان��ی مانند احمد 
کامدار را هم بازگرداند و برای سرمربی شدن حاضر 

است قراردادش را سفید امضا کند.

دایره تحقیقات فدرال آمریکا به بررسی نقش بلاتر 
در رسوایی مربوط به 100میلیون دلار رشوه می پردازد. 
 FBI در نامه ای که ،Inside the games به نقل از
دریافت کرده اس��ت، ژائو هاولانژ، رئیس اس��بق فیفا 
اعلام کرده اس��ت بلاتر از تمام فعالیت ها آگاه بود که 
شامل رشوه 100میلیونی کمپانی ISL به تعدادی از 
مسؤولان فیفا می شود. این نامه به مسؤولان سوییسی 
نیز فرستاده شد تا بتوانند در روند پرونده کمک کنند. 
FBI از سوییس خواسته است بررسی های قبلی که 
در این زمینه انجام داده را به این سازمان منتقل کند. 
بلاتر در سال 2010 از اقدام قانونی سوییس در مقابل 
دریافت رش��وه هاولانژ و رئیس اجرایی پیشین فیفا 
جلوگی��ری کرد.  هاولانژ برزیلی در این نامه نوش��ته 
است: زمانی که رئیس فیفا بودم، آقای بلاتر دبیرکل 
من بود. با کمپانی های ورزشی ارتباط تبلیغاتی داشتم 
ک��ه از نظر اقتصادی تحت کنترل من بود. در نتیجه  
این ارتباط��ات، پاداش هایی دریافت کردم که از نظر 

قانون فیفا مشکلی نداشت. این مساله از نظر قانونی 
در س��وییس بررسی ش��د و هیچ جرم قانونی اعلام 
نشد. تمام هزینه های این پروسه قانونی از سوی فیفا 
پرداخت ش��د. آقای بلاتر از تمام این اتفاقات آگاهی 
داشت. سال 2013، بلاتر به کمیته  اخلاق فیفا اعلام 
کرد از مساله رشوه اطلاعی ندارد. همان سال  هاولانژ 
استعفا کرد و کمیته  اخلاق فیفا نیز اعلام کرد رشوه 
گرفت��ن او و رئیس اجرایی فیفا تایید ش��ده اس��ت. 
گزارش ها حاکی از آن اس��ت که بلاتر در این زمینه 
بیشتر ناشیگری کرده است تا اینکه مجرم تشخیص 
داده ش��ود.  بلاتر از سوی کمیته  اخلاق فیفا 90 روز 
محروم ش��ده و روز 16 دس��امبر قرار است دادگاهی 
از س��وی این کمیته  پرونده او و پلاتینی را بررس��ی 

کند. برنامه پانورامای BBC به بررسی میزبانی قطر 
برای جا م جها نی 2022 نیز پرداخته است. قطر 117 
میلیون پوند برای گرفت��ن این میزبانی هزینه کرده 
که 6 برابر بیش��تر از هزینه انگلیسی ها برای میزبانی 

جا م جها نی 201۸ بوده است. 
CAS ت�ا چند روز آینده وضعی�ت پلاتینی را  ■

مشخص می کند
تصمیم گیری درباره برداشتن محرومیت میشل 
پلاتین��ی، روز 11 دس��امبر از س��وی دادگاه عال��ی 
ورزش گرفته خواهد شد. ماه گذشته پلاتینی بعد از 
محروم ش��دن 90 روزه اش از حضور در فعالیت های 
فوتبالی، درخواستی اضطراری به دادگاه عالی ورزش 
ارائه داد. این بدین معناس��ت که هنوز معلوم نیست 

پلاتین��ی بتواند جایگزین بلاتر ش��ود یا خیر.  با این 
ح��ال، امیدواری های��ی در ای��ن زمینه وج��ود دارد. 
دادگاه عالی ورزش از هر دو طرف خواس��ته است در 
جلسه ای شرکت کنند که به بررسی محرومیت 90 
روزه پلاتینی می پردازد. تصمیم گیری درباره پرونده 
پلاتینی احتمالا روز 11 دس��امبر انجام خواهد شد. 
تصمیم در این باره می تواند احتمال ریاست پلاتینی 
در فیفا را مش��خص کند. پلاتین��ی به محرومیتش 
اعتراض کرده اما این اعتراض وارد نبوده اس��ت. او در 
ماه اکتبر همراه با بلاتر محروم ش��د. بلاتر و پلاتینی 
اع��لام کرده اند خلاف قانون عم��ل نکرده اند.   یکی 
از روزنامه های فرانس��ه 23 صفحه گ��زارش درباره 
پلاتینی منتش��ر کرده اس��ت. پلاتینی و بلاتر قرار 
اس��ت روز 1۸ دس��امبر در دادگاه کمیت��ه  اخلاق 
فیف��ا حاضر ش��وند. ممکن اس��ت ای��ن دو نفر به 
 ص��ورت مادام العمر از فعالیت های مربوط به فو تبا ل

 محروم شوند. 

نیما علیپور: این روزها که فو تبا ل دنیا از سیستم تابش 
نور مصنوعی در فصول سرد برای نگهداری زمین های 
چمن استفاده می کند، فو تبا ل ایران اندرخم پوشش 
کچلی های زمین چمن اصل��ی کمپ تیم های ملی 
است! زمین اصلی کمپ تیم های ملی فو تبا ل که مکان 
تمرین ملی پوشان است نه تنها در این برهه زمانی که 
چند سالی است از وضعیت بسیار نامناسبی برخوردار 
است. این چمن ناهموار و سخت در بیشتر نواحی خود 
به اصلاح »کچلی« هایی دارد که شرایط فو تبا ل بازی 
کردن را بسیار دشوار می کند. زمین چمن »اساس« 
کار است درست مشابه توپ، اینها ابزارهایی هستند 
که بدون آنها توسعه و پیشرفت امکان ناپذیر نیست. از 
ورزش��گاه آزادی که بگذریم تقریبا هیچ زمین چمن 
خوبی در ایران وجود ندارد، نکته ای که اهمیت بسیار 
بالایی دارد این اس��ت که تیم ملی فو تبا ل ایران تنها 
نمایش خود را در ورزشگاه آزادی به روی پرده می برد 
ام��ا آنچه حتی بیش از زمین ورزش��گاه یکصد هزار 
نفری آزادی اهمیت دارد زمین تمرین تیم ملی فو تبا ل 
است؛ زمینی که به یک پارک کوچک محله ای شبیه 
است تا زمین تمرین تیم اول رنکینگ فیفا در آسیا. 
س��رمربی پرتغالی تیم ملی بارها و بارها و ملی پوشان 
ب��ه دفعات از ش��رایط نامطلوب زمی��ن اصلی کمپ 
نالید ه اند؛ زمینی که با درصد بالا احتمال مصدومیت 
را افزایش می دهد و امکان ارسال پاس های زمینی که 

دچار نوس��انات نشود در آن تقریبا برابر با صفر است. 
کمپ تیم های ملی فو تبا ل ایران شامل 3 باب زمین 
است؛ زمین شماره یک یا زمین اصلی و زمین شماره 
2 که هر کدام ب��ه ابعاد 190 در 70 مترمربع بوده و 
چمن طبیعی هستند. علاوه بر این در این مجموعه 
ی��ک باب زمین چمن مصنوعی به ابع��اد 43 در 25 
مترمرب��ع وجود دارد. هر چند زمین چمن مصنوعی 
از کیفیت بالایی برخوردار است اما زمین های اصلی 
و شماره 2 بش��دت در وضعیت نامطلوبی قرار دارند.  
در گزارش و تصاویر اختصاصی ایسنا که برای اولین 
بار وضعیت بسیار نامناسب زمین چمن اصلی کمپ 
تیم ه��ای ملی فو تبا ل ایران را نمایان کرده، به وضوح 
نقاط دارای ایراد این زمین به تصویر کش��یده ش��ده 
است. از خشکی تا زردی زمین در گوشه های مختلف 
گرفته تا چاله هایی که نه تنها در اطراف که در میانه 
میدان نیز تعداد فراوان ایجاد ش��ده و سطح زمین به 
خاک و گل و لای رس��یده اس��ت.  ای��ن زمین برای 
بازسازی و ترمیم به مدت زمان زیادی نیاز دارد، شاید 
اگر شروع کار بزودی صورت گیرد با تلاشی چند برابر 
و ص��رف هزینه  بتوانیم این زمین را برای ر قا بت های 

مرحله بعدی انتخابی جا م جها نی 201۸ روس��یه در 
شهریورماه سال آینده برسانیم. 

علیزاده: برای بازسازی منابع مالی نداشتیم ■
رئیس آکادمی تیم های ملی فوتبال گفت: از روز 
اول که ما آمدیم زمین های کمپ تیم ملی ش��رایط 
مناسب و مساعدی نداش��ت، با این حال هر بار که 
برای بازس��ازی زمین ها اقدام کردی��م، منابع مالی 
نداش��تیم.  محمدحس��ین علیزاده درباره بازسازی 
زمی��ن چمن کمپ تیم های ملی گف��ت: از روز اول 
ک��ه ما آمدیم و قبل از اینکه آقای کی روش بخواهد 
س��رمربی تیم ملی ش��ود زمین های کمپ تیم ملی 
ش��رایط مناسب و مساعدی نداش��ت. منتها هر بار 
که برای بازسازی زمین ها اقدام کردیم، منابع مالی 
نداشتیم. در نهایت پس از اتفاقات فراوان طی 3 ماه 
گذشته و با همت کفاشیان و با ارتباط مستمری که با 
شهرداری داشتیم، مقرر شد شهرداری، زمین شماره 
2 کم��پ تیم های ملی را مورد بازس��ازی قرار دهد.  
وی درب��اره اینکه زمین اصلی کمپ که تیم ملی در 
آنجا تمرین می کند چه زمانی مورد بازس��ازی قرار 
می گیرد، گفت: فعلا در حال حاضر اولویت ما زمین 

ش��ماره 2 اس��ت و پس از اینکه این زمین آماده و 
مهیای تمرین شد، بازیکنان تیم ملی تمرینات خود 
را در این زمین از سر گرفته و سپس زمین اصلی در 
دستور کار قرار خواهد گرفت.  وی با اشاره به اینکه 
همین زمین ش��ماره 2 هم با مساعدت شهرداری و 
کمک های حبیب کاش��انی در حال بازسازی است، 
درباره اینکه آیا زمین اصلی هم توس��ط شهرداری 
مورد بازس��ازی قرار می گیرد ی��ا خیر،  تصریح کرد: 
هنوز مشخص نیس��ت کدام ارگان قرار است زمین 
اصل��ی را بازس��ازی کند و بازس��ازی همین زمین 
شماره 2 هم از راه ارتباطی که با شهرداری داشتیم 
و کمک ها و مس��اعدت آنها در حال انجام اس��ت و 
هنوز وضعیت منابع مالی برای بازسازی زمین چمن 
اصلی مشخص نیست. در هر صورت امیدواریم زمین 
اصلی توسط خود فدراسیون فوتبال مورد بازسازی 
قرار گی��رد.  رئیس آکادمی تیم ه��ای ملی فوتبال 
درباره زمان آماده ش��دن زمین شماره 2 گفت: اگر 
بخواهیم خوشبینانه به این موضوع نگاه کنیم معمولا 
از اسفندماه زمین های چمن زیر کشت رفته و اوایل 
تابس��تان زمین برای تمرین آماده خواهد شد. البته 
همه اینها به این بستگی دارد که شهرداری از اسفند 
بخواهد اقدامات لازم برای بازسازی زمین شماره 2 را 
انجام دهد که به این ترتیب کمتر از 6 ماه می توانیم 

شاهد بهره برداری از این زمین باشیم. 

سرانجام سرمربی پرتغالی تراکتورسازی از این تیم رفت

پایان تونی

ورود FBI به ماجرای رسوایی های فیفا

فاش شدن فساد سازمان یافته

بزرگ ترین مشکل تیم ملی فوتبال در راه جام جهانی

تیمی که زمین ندارد

خبر آخر


